
Vragen ex art 42 RvO gemeenteraad tekort aan invalleerkrachten basisonderwijs 

 

Groningen, 

 

Geacht college, 

 

In de landelijke media verschenen de afgelopen week verontrustende berichten over 

een tekort aan invalleerkrachten in het basisonderwijs. Uit een onderzoek van de 

PO-raad blijken duizenden leerlingen het afgelopen jaar noodgedwongen naar huis 

te zijn gestuurd. In hetzelfde onderzoek geeft 90 procent van de schoolbesturen aan 

moeite te hebben om vervanging te regelen als een juf of meester ziek is. De 

belangrijkste oorzaak van dit probleem is de nieuwe Wet werk en zekerheid, die de 

positie van flexwerkers op de gehele arbeidsmarkt moet versterken. Hierdoor mogen 

invalleerkrachten maar zes losse contracten in drie jaar tijd worden ontvangen. 

Hierna moeten invalkrachten een vast contract aangeboden krijgen. Scholen geven 

aan geen geld te hebben om meer mensen in vaste dienst te nemen. Daarnaast blijkt 

er in veel regio’s sprake te zijn van een lerarentekort, met een tekort aan 

invalleerkrachten als gevolg. Een probleem wat volgens de PO-raad vooral speelt in 

de Randstad en de noordelijke provincies.  

 

Ook in Groningen zijn er bij het CDA signalen bekend van tientallen klassen die naar 

huis zijn gestuurd. Hierdoor missen kinderen essentiële onderwijstijd. Daarnaast 

worden ouders met een probleem opgezadeld, omdat thuis voor opvang gezorgd 

moet worden. Tenslotte zijn het ook de schoolbesturen die in het onderzoek van de 

PO-raad aangeven extra werkdruk te ervaren door de huidige situatie.  

 

De CDA-fractie heeft naar aanleiding hiervan een aantal vragen: 

 

1. Is er contact geweest met schoolbesturen over de geschetste problematiek? 

Zo ja, wat waren de uitkomsten daarvan?  

2. Landelijk blijken al duizenden leerlingen naar huis te zijn gestuurd door een 

gebrek aan invalkrachten. Is het college op de hoogte van het aantal klassen 

dat in onze gemeente dit schooljaar naar huis is gestuurd? Zo ja, hoe hoog is 

dat aantal en om welke scholen gaat dit?  

3. Diverse schoolbesturen hebben zich georganiseerd door mee te doen aan 

regionale invalpoules. Hoe is dit geregeld bij de schoolbesturen in onze 

gemeente?   

4. Is het college bereid om met de Groningse schoolbesturen in overleg te gaan 

om te zoeken naar een oplossing, zoals bijvoorbeeld het inrichten van een 

overkoepelende, stadsbrede invalpoule?  

 

Namens de CDA-fractie, 

 

Herman Pieter Ubbens 


